

星横旅遊有限公司 Sin-Pen Travel Sdn Bhd

: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
: +604-226 6161
: +604-228 6161

: tour@sinpen.com

www.sinpen.com Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement...

大阪/神户/京都/箱根/东京+ 东京迪斯尼乐园



Tour Code: JPT



★风味餐: •铁板烧肉 + 寿司自助餐 • 炸猪排定食 • 和洋式自助餐

• 陶板烧定食 • 天妇罗定食 • 拉面定食

精简行程:

第一天 启程

第二天 抵达名古屋/大阪/神户

- 心斋桥商店街
- 大阪城堡 (外观)
- 地震资料馆
- 神户渔人码头

酒店: Crown Palais Kobe或同级

第三天 神户/京都/滨松

- 清水寺
- 稻荷神社
- 西阵织

酒店: Hamamatsu Concorde hotel

或同级

第四天 丰桥/乘搭子弹火车/ 箱根/河口湖(早/午/晚餐)

- 乘搭子弹火车
- 忍野八海
- 富士山-登上五合目观美景 (如天气不允许将改参观富士山研究中心)

酒店: Lake Kawaguchi温泉或同级

第五天 河口湖/东京市区游

- 浅草雷门观音寺
- 仲见世商店街
- 银座
- 皇居 (拍照留念)
- 台场丰田车展

酒店: Candeo Chiba 或同级

第六天 东京迪斯尼乐园-成田

东京迪斯尼乐园 酒店: Toyoko Inn或同级

第七天 回程-抵达吉隆坡

行程次序,以当地旅社安排为准。

观光景点:







大阪

- 大阪城堡(外观) 是大阪的象征,它包括十三处被日本政府立为重要文化遗产的建筑。
- 心斋桥商店街 大阪最大的购物区,也是日本最长的天缝式购物街,集中了许多精品屋和专卖店还有很多饮食店,既有日本菜,也可以品尝到中国、韩国、亚洲、美洲和欧洲等世 界各个国家、各个地区不同的风味呢。

● 神户渔人码头 - 設有大型商场及游乐场。码头着瞩目的是一座亮着灿烂灯饰的摩天轮,让 您完全投入浪漫情怀。

- 清水寺 历史悠久的寺庙,整座建筑完全不用铁打钉琐。沿途坡道两旁是日式古老建筑及 商店,摆满了各种各式的日本手工艺品,陶瓷,日本娃娃等,不胜枚举。
- 稻荷神社 -每年都有大量的香客前来神社祭拜求取农作丰收、生意兴隆、交通安全, 该神社成为京都地区香火最盛的神社之一。另外,起源于江户时代的习俗,前来此地许愿的人们往往会捐款在神社境内竖立一座鸟居来表达对神明的敬意,使得伏见稻荷大社的范 围内竖有数量惊人的大小鸟居,而以「千本鸟居」之名闻名日本全国乃至于海外。目前现 存的鸟居, 最早可以追溯到明治年间。

箱根

- 富士山 富士山海拔 3776 米,是日本第一高峰。它气势雄伟,为其它山峰所不及,呈圆 锥形的山姿十分优美,常常被用来作为绘画和文学的创作题材,它作为日本的象征,名扬
- 忍野八海 由富士高山雪水渗入地底后涌出的八个池子而形成的特别景观、是白佳名泉之 。加上以富士山为背景的美丽景致,确实令人沉迷!

东京

- 迪斯尼乐园 在迪斯尼正门的中心,可以看到高耸的"灰姑娘城"这座主建筑,然后在它 的周围还建造了多种主题的游乐场和游乐馆,有冒险宫、世界著名故事、传说宫、有风景 宫、闲游宫、宇宙宫、幻想宫等。在东京迪斯尼乐园里还可以看到大型的游行表演,这些 表演让您身同进入迪斯尼童话世界、并流涟忘返。
- 浅草雷门观音寺-建于7世纪的佛庙,其象征物是风雷神门,上面挂着写有"雷门"两个字 的大红灯笼,这里每天都有前来参拜的观光客,终年熙熙攘攘。您也可在该寺前的热闹街道"仲见世"购物,此处满布出售纪念品的小店及当地小吃的日式店铺。
- 皇居二重桥-日本皇室现居於此。皇居前的大广场称为皇居外苑,游客可由皇居外苑观赏二 重桥,这两座桥是通往皇宫内的广场的入口处。
- 台场丰田车展-位于台场的丰田汽车馆是世界上最大的汽车陈列馆之一,也是以"观赏、 驾驶、感受"为理念的主题乐园。

特别安排:-冬季限定:天神山滑雪场

* 视天气为准,季节而定

1			
De K	II H	- m	4 . 4

出发日	朝:			航班行程	:		
	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社代收费	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:		



星 構 旅 遊 有 限 公 司 Sin-Pen Travel Sdn Bhd

: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown, Penang, Malaysia.
: +604-226 6161 : +604-228 6161

: tour@sinpen.com

www.sinpen.com

Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement.

7D5N

OSAKA / KOBE / KYOTO / HAKONE / TOKYO +



Tour Code: JPT



Special Cuisine:

- Sizzling BBQ + Sushi Buffet Pork Cutlet Set Menu
- Japanese Western Buffet Teppayaki Set Menu
- Tempura Set Menu Ramen Set Menu

Schedule:

D1 DEPARTURE

D2 ARRIVAL NAGOYA/OSAKA/ KOBE (MO

- Sinsaibashi Shopping Arcade
- Osaka Castle (Photo Stop)
- The Kobe Earthquake Museum
- Kobe Harbour Land

Hotel: Crown Palais Kobe or similar

D3 KOBE/KYOTO/ HAMAMATSU (B/L/D)

- Kiyomizu Temple
- Fushimi Inari Shrine
- Nishijin Textile Centre (Kimono Show)

Hotel: Hamamatsu Concorde hotel or similar

D4 HAMAMATSU/ SHINKANSEN/ HAKONE/

LAKE KAWAGUCHI (B/L/D) Experience Bullet train

- Oshino Hakkai
- Mt. Fuji 5th station (subject to weather condition)

Hotel: Lake Kawaguchi hot spring or similar

D5 LAKE KAWAGUCHI/TOKYO

- Sensoji (Asakusa Kanon Temple)
- Nakamise Shopping Arcade
- Ginza District
- Imperial Palace (Photo stop)
- Toyota Showroom

Hotel: Candeo Chiba or similar

D6 TOKYO DISNEYLAND/ NARITA (B/-/D)

Tokyo Disneyland

Hotel: Toyoko Inn Hotel or similar

D7 ARRIVAL KUALA LUMPUR (MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:







- Osaka Castle (Photo Stop) it is one of Japan's most famous castles.
- Sinsaibashi Shopping Arcade a covered shopping street, liveliest and it lines with an interesting shop.

KOBE

Kobe Harbour Land - a premier commercial and sightseeing destination on the site of the former Japan National Railways Minatogawa Cargo Station.

- Kiyomizu Temple The temple is renowned for its construction which uses no nails to support the elaborate wooden structure of the main hall. And with a quaint old lane lined with pottery shops lead up to this famous temple.
- Nishijin Textile Centre (Kimono Show) Here you can find a great variety of works created in the Nishijin spirit, like Kimono & Kimono Sashes and enjoy the Kimono show here.
- Fushimi Inari Shrine is an important Shinto shrine in Southern Kyoto. It is famous for its thousands of vermilion torii gates, which straddle a network of trails behind its main buildings. Fushimi Inari is the most important of several thousands of shrines dedicated to Inari, the Shinto god rice. Foxes are thought to be Inari's messengers, resulting in many fox statues across the shrine grounds.

HAKONE

- Oshino Hakkai is underground water from Mt. Fuji, It begins with the snow on the top of Mt. Fuji, The water travel over 80 years, and finally spring at Oshino Hakkai.
- Mount Fuji Mt. Fuji, rising above the clouds, is the symbol of Japan and has provided a spiritual basis for the Japanese since ancient times. This 3776 meters high, dormant volcano is world renowned for its symmetry and serenity.

TOKYO

- Tokyo Disneyland Tokyo Disneyland was the first Disney resort to be opened outside of America. The park is divided into 7 areas and the centrepiece of Tokyo Disneyland, like most Disney resorts, is Cinderella's Castle. Tokyo Disneyland places regularly as one of the top three most visited theme parks in the world.
- Sensoji (Asakusa Kanon Temple)- The temple is dedicated to the god of mercy, Kanon. And is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. And you could walk along Nakamise Shopping Arcade, is bustling with people buying traditional Japanese snacks, which you could see many snack stalls demonstrate how they make it and then sell it still piping hot.
- Imperial Palace formerly the Tokugawa family's residence, was opened in the Meiji Restoration and later re-named as the Imperial Palace, and it's famous for the Nijyubashi Bridge in front of the
- Toyota Showroom is Toyota's self-proclaimed car theme park, Mega Web. Toyota Mega Web comprises of six exhibits such as the History Garage, Universal Design Showcase, Toyota City Showcase, Ride One and the Kids Hybrid Ride One.

SEASONAL SPECIAL ARRANGEMENT

Winter Season: Fujiten Ski Fun

* Subject to Weather Conditions



Depar Date:	ture			Flight :			
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

Travel Agent: